
 
ÅRSMELDING  HØGTUN FOLKEHØGSKOLE 2012.
Høgtun Folkehøgskole har også dette året hatt over 100 elever ved skolestart. 104 elever tok 
plassen, og det er vi godt fornøyd med. Skoleåret 2009/2010 var første gang på svært lenge 
vi brøt tallet 100 på opptatte elever. Dette året har vi en liten ned gang på 7 elever som tok 
imot plassen.

Dannelse og menneskeverd  er på dagsorden hver dag, og i bunnen for alt vi gjør er skolens 
kristne verdier. Personalet blir oppmuntret til å være gode rollemodeller, og tydelige i sine 
formidling av Evangeliet. Mulighetene for de gode prosessene og de gode spørsmålene i 
livet er fortsatt mye av basisen på de kristen folkehøgskolene.

Hele personalet har dette året vært med i en god prosess med å fornye skolens visjon. 
Styret har også vært med i prosessen. Følgende formulering (som skal endelig vedtas på 
styremøte i mars 2013) har vi endt opp med:»SUNN-SANN-SKAPENDE!Med livet som skole 
og Jesus som veiviser».

Elevsituasjonen

Skoleåret 2012-2013 fikk Høgtun i alt 257søkere (skoleåret 2011-2012: 306) , 115 gutter (145) og 
142 jenter (161).

104 tok plassen (111)  54 gutter (58)  og 50 jenter (53). Av disse er 4 (7) utlendinger fra Canada, 
Kenya, Storbritannia og Thailand.

Akershus 14 (19), Aust-Agder 1 (4), Buskerud 4 (6), Finnmark 0 (0), Hedmark 4 (4), 
Hordaland 10 (9), Møre og Romsdal 13(10), Nordland 2 (2), Nord-Trøndelag 5 (1), 
Oppland 3 (6), Oslo 6 (6), Rogaland 4(6), Sogn og Fjordane 4 (4), Sør-Trøndelag 11 (13), 
Telemark 4 (4), Troms 0 (0), Vest-Agder 2 (0), Vestfold 4 (3), Østfold 2 (7).
Gjennomsnittsalderen 19,8 år.

Økonomien.

Med noen færre elever har vi også dette året kjørt et stramt budsjett. Det har gitt et årsresultat på 
kr 800.000,-(?) I overskudd,-. Det er styret godt fornøyd med. Litt mindre investeringer på 
storvøling dette året

Styret ser på dette som et mellomår, før vi skal i gang med storvøling på kjøkken/kjølerom og 
kjelleretasje i «Gamlebygget»

Gaveinntektene går stadig  nedover. Det tyder på færre som gir til skolen, som igjen er et tegn på 
mindre kontakt med Nordmøre. Dette er en utfordring. Hvis det også betyr færre forbedere for 
skolen er det svært bekymringfylt.

Linjetilbudene for 2012-2013.



Idrett H2O11(13), idrett ballsport30(21), friluftsliv allround14(20), friluftsliv topp 30 17 (23)musikk -
(9), multikunst11(14), Puls 12(11),Catch nature 9.

Plusslinjer(1 til 2 dager i uka):Hest 2(8), Internasjonal linje4(4),dykking11(23),  Klartring17(15), 
telemark 28(26), mat-fangst-friluft17(16), foto 9(14) og langrenn 26(14),musikk4/7

Valgfag: Ledertrening, norsk,  styrketrening,  utholdenhetstrening, volleyball, keramikk, trearbeid,  
musikk, knivlaging, piano, fotball, på hjul, gitar,band,baking, innebandy,multikunst, årbok, bilde, 
revy.

Mandagsaktuelt, onsdagstemaer, aktuelle seminarer å på lørdagene.

Utenlandsturene gikk til fire reisemål; Kenya, Lanzarote,Israel og Nepal.

Kortkursene.
De ble opprettet med en dobbel hensikt; danne gode kontakter og relasjoner til 
lokalsamfunnet, og utnytte ledig kapasitet på godkjent elevtall. Med  høye elevtall og 
stadig nye ansatte på skolen er det en stor utfordring å utvikle nye kurs. Målsetningen er å 
få det til, men det ble bare arrangert ett reisekurs til Kenya dette året.

Personalsituasjonen.
Det er en stabil stab på skolen, og det er et godt tegn. Det er også et godt tegn at fire 
lærere tok ut svangerskapspermisjon dette året. Dermed ble det rom for et flott ektepar til 
å vikariere på skolen; Julie og Christopher Weyde.
Høgtun har også dette året et stabilt personale. Det er bra balanse mellom unge og eldre i 
personalet, noe som er en  viktig grunn for Høgtuns gode miljø.
Det har vært ni stipendiater  ved skolen dette året. 

Styret er glade for den gode medarbeiderstaben på skolen og retter en stor takk til 
hele personalet  for et godt arbeide gjennom hele skoleåret.

Styret
har dette året bestått av Tormod Sikkeland(leder), Bernhard Lillevik(nestleder), Åshild 
Bergem,  Knut Vikebakk, Fredrik Midttømme, Målfrid Bjerkeset, Arild Ove Halås, Judy 
Storset og Edgar Fredriksen.
Varamedlemmer: Johannes Finset, Turid Leirvik, Erling Flemsæter, Ivar Bergem, Kari-Ann 
Henden, Jan Inge Nasvik.
Styret har i alt behandlet: 29 saker og har hatt 4 møter.

Med vennlig hilsen styret for
Høgtun Folkehøgskole

Tormod Sikkelandleder)                         Bernhard Lillevik(nestleder)           Arild Ove Halås  

Knut Vikebakk                                      Målfrid Bjerkeset                           Fredrik Midttømme           

Judy Storset                                         Åshild Bergem                               Edgar Fredriksen(sekr)


